
Poznań, dnia 13 listopada 2018 r. 

Jan Sulanowski 

radny miasta Poznania 

klub radnych Prawo i Sprawiedliwość 

 

 

Interpelacja 

w sprawie aktualnej informacji na temat zarządzania 

cmentarzami komunalnymi w Poznaniu. 

 

 Miasto Poznań od lipca 2017 roku przejęło zarządzanie cmentarzami komunalnymi w 

Poznaniu. Minęło zatem 16 miesięcy, co stanowi okazję do dokonania podsumowania. 

Uprzejmie proszę o przygotowanie kwartalnego zestawienia obejmującego okres od 

początku lipca 2017 r. do końca września 2018 r., w którym wyszczególnione będą ogólne 

kwoty wydatków, a także opisy największych grup wydatków, w tym największe inwestycje.   

Zwracam się również z prośbą o przygotowanie analogicznego zestawienia 

przedstawiającego przychody wymienione w poszczególnych punktach zarządzeń prezydenta 

Miasta Poznania w sprawie ustalenia wysokości opłat obowiązujących na cmentarzach 

komunalnych w Poznaniu, a także pozostałe przychody. 

Proszę o informację na temat przychodów uzyskanych z tytułu opłat za udostępnianie 

domów przedpogrzebowych (w rozumieniu regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych 

Miasta Poznania). 

Proszę o informację na temat liczby kremacji (pochówków urnowych). 

Proszę o informację na temat liczby grobów nieprolongowanych (w liczbach 

bezwzględnych i procentach) oraz o działaniach podjętych w celu odzyskania należnych opłat. 

Proszę o informację na temat wycinki drzew na terenie cmentarzy – ile wycinek zostało 

dokonanych, jaki był ich koszt oraz co się działo z pozyskanym drewnem. 

 

Z wyrazami szacunku 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
W związku z tym, że mój mandat radnego niebawem wygasa, uprzejmie proszę przesłać odpowiedź w formie 

elektronicznej na adres jan.sulanowski@gmail.com. 


